
Grundej erforeningen Langesø Plantage

Referat fra generalforsamlingen alholdt 26. juni 2022

Punkt 1: Valg af dirigent

Dirigenten kunne konstatere, at indkaldelsen til generalfrrsamlingen var lovformelig og at der var
42 stemmeberettiget {36 tilstede ved mødet + 6 fuldmagter).

Punkt 2: Formandens beretning

Beretningen var blevet fremsendt til grundejerne sammen med invitæionen til generalforsamlingen.
Formand Jeanne Branner berettede kort om årets gang i grundejerforeningens bes§relse.

opfordrede til at Ånn Barbara Maegaard §cheel, §låenvej 6, som kom med forslaget
forsøger åt samle 15 kusister (min, krav fra Hjerteforeningen for at gennemføre
kurset).

-)

Punkt 3: Regnskab

Regnskabet var blevet fremsendt til grundejerne sammen med invitationen til generalforsamlingen.
Kasserer Karsten Solaas fremlagde kort regnskabet. Fristen for indbetaling af kontingent var i år
udskudt med en måned til 1. juni p.g.a. oyorgang til Betalingsservice. Frernover vil betalingsfristen
være som tidligere år den l. rnaj *g vil blive opkrævet automatisk via Betalingsservice"

budgetterne.

Punkt 4 Budget:

Budgettet var blevet fremsendt til grundejerne såmmen r:ned invitationen til generalforsamlingen.

Punkt 5: Indkomne forelag

Alle forslag var blevet fremsendt til grundejerne sarlmen med invitationen til generalforsamlingen

Fors I as fr a b g s t])r e I s e n

r Velkomstfolder og indkøb af foderbræt til nye grundejere. Foldeme var blevet fremsendt til
grundejerne såmmen med invitationen til generalforsamlingen og Bettina Popp-Madsen fra
besqrrelsen ptæsenterede kort indholdet, som derefter blev diskuteret ivrigt- Nye ideer til
forbedring af information til nye grundejere blev fremlagt.
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sammen med velkomstfolderen

Maiken stemmerilq Kvaedevej 3, Jette Villadsen, Rødbøgevej 1n Karsten Lang'

,flhtevej 1, Birthe Ben&enn Kvædevej L5 og Ida Teichert, Kvædevej I

træfældning. Der blev tbreslået at afholde et møde til efteråret med fokus på godt naboskab'

Advokatbistand

advokattristand i forbindelse med krænkelse af deklarationen for Langesø Plantage

a Dustex behandling af veje

udvalgte dele af vejene i Langesø Plantage med Dustex medio 2022 og sammen med

ham afgør hvilke veje, der fremover skal behandles med Dustex. Max. budget er DKK
45.000 til dette arbejde.t

Forslas fra medlemmerne

e Begrænsning af hastighed på områdets veje

Plantage angivende €n max hastighed.

Vejskiltning og vejspejle. Det blev oplyst at politiet ikke tillader opsættelse af spejle ved

udkørslerne til Hornbækvej.
a

a Lys ved Gæslingevej/Flornbækvej. Belysning ved stoppestedet på Hornbækvej ved indkørslen til
Gæslingevej er kommunens ansvar og de har tidligere afvist dette forslag fra
grundejerforeningen.

Trafi kbegrænsende skiltnin g
> Besluttet at bestyrelsen ssr nærmere på skiltningen i Langesø Plantage

Motivaticn fra besfyrelseskandidater. Da punktet blev vurderet til at være for uklart med hensyn
til hvorvidt det skal være et krav eller kun en anbefaling, at kandidater til bestyrelsen skal
motivere skriftligt, hvorfor de gerne vil indgå i bestyrelsen blev dette punkt henvist til næste års
generalforsamling.

Punkt 6: Yalg af bestyrelsesmedlemmer

a. Formand: Jeanne Brammer, Rødbøgevej 3 var ikke på valg i år
b. K(tsseyer: Karsten Solaas, Kvædevej 4 blev genvalgt
c. Andre bestyrelsesmedlemmer:

Peter Virring, Rødbøgevej 6 blev valgt som nyt rnedlem til bestyrelsen
Inge Drage Schalck, Gæslingevej 28 var ikke på valg i år
Inge Schou, Gæslingevej 14 var ikke på valg i år
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d. Suppleanter
Ida Helstrup, Slåsnvej 1 blev genvalgt
Jette Villadsen, Rødbøgevej 1 blev valgt som ny suppleant til bes§relsen

Bestyrelsen består nu af:

Jeanne Brammer, Rødbøgevej 3. Formand

Karsten Solaas, Kvædevej 4. Kasserer

lnge Drage Schalck, Gæslingevej 28. Medlem.

Inge Schou, Gæslingevej tr4. Medlem.

Peter Virring, Rødbøgevej 6. Medlem

Pnnkt 7: Valg af revisor

Gorm Teichert Kvædevej 1A genvalgt som rsvisor

Steffen Henneberg Kvædevej 7, genvalgt som suppleant

Punkt 8: [Idvalg

Følgende udvalg blev nedsat:

> Yelkomstbrochure udvalg {se punkt 5}

Punkt 9: Eventuelt

r De nye affaldsbeholdere skal stå inde på egen grund, men må dog gerne sættes ud til
vejkanten aftenen flar afhentning og så tages ind igen samme clag, som affaldet er blevet
hentet.

r Skraldespande til pap og papir er i restordre og det vides endnu ikke, hvomår vi fir dem.

o Vigtigt at referatet fra generalforsamlingen bliver hurtigt udsendt.

. Bestyrelsen orienterede om at reftrater fra besqirelsesrnøderne altid kan rekvireres hos
formanden, hvis en grundejer ønsker det.

Referenter Inge Schou & Inge Drage Schack

Dato: ?'2rlz Dato: 8/+ -22,,

Jeanne BrammsrSøren Bjerringgaard

Dirigent
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